SOUTH AFRICA

KENILWORTH



RACE	1	5:40 PM	(R135,0	000)			Kenilw	orth	- '	1200m
1 2 3 4 5 6 7 8 9 10	3 42 2	Ashikule Rockanrollin Kanaal Skater Bugle Boy Star Major Fear Of Fire Luca Da Wheels Follow Your Heart Tomahawk Bill Janneman Wat Kan Lyrical Gangster	60 60 60 60 60 60 60 60 60	[1] [2] [3] [4] [5] [6] [7] [8] [9] [10]	G Lere C Orff C Zac G Van L Mxo S Vea O Noa A Don M Win R Fou V'D M	er key Niekerk thwa le ich neyer naar rie	25.8% 11.5% 17.5% 16.7% 12.5% 13.7% 4.2% 19.0% 4.7% 24.9% 12.1%	W A N D Kan G W E B/J Cr V H M C Bas C Bas	nemeyer innion awford arshall s-Robinso s-Robinso cLachlan aith	on 11.7%
5 St 4 Bt 8 Fc	ar I ugle ollov	iujoi <u>u</u>	KENILWO 4 Bugle Boy 5 Star Major 8 Follow Yo 1 Ashikule 3 Kanaal Sk	r ur Heart	67% 67% 50% 33% 33%	1200M 4 Bugle E 3 Kanaal	-,	7% 4 3% 3	BEST TIM Bugle Boy Kanaal Skate Tomahawk B	1:12.25 r 1:12.33

Race Preview: Star Major ran second on debut behind All The Rage, he was very green early, and stayed on strongly towards the end of the race to finish just under two lengths behind the winner, the form of that race has worked out well, with natural improvement on the cards, he will be hard to beat here. Bugle Boy ran a cracker in his last start behind Happy Verse, he showed speed and fought hard all the way to the line to finish second, he is improving with every start, there is absolutely no doubt that he will be competitive. Follow Your Heart has been rested and gelded, he is a lovely looking horse, packed with tons of ability, he should love the step up in trip to 1200m, include him into all bets. Kanaal Skater moved up on debut like he was going to win the race, he travelled well and stayed on strongly for third, he can only improve from that performance, watch him closely.

RACE 2	6:15 PM	(R125,000)		Kenilwor	rth 14	400m
2 5 3 4 83 5 86 6 7 2 8 890	Oncidium Taylor's Version Zena's Act Lady Veritas Precocious	60 [1] 60 [2] 60 [3] 60 [4] 60 [5] 60 [6] 60 [7] 60 [8] 60 [9]	G Lerena S Veale R Fourie O Noach M Yeni B Plaatjies (2.5) A Domeyer C Orffer C Little	13.7% V 24.9% J S 4.2% C 13.4% J S 8.5% G 19.0% C 11.5% G	H Marshall H Marshall S Snaith Bass-Robinson S Snaith W Ennion Bass-Robinson W Ennion Steyn	14.6% 7.7%
1 2	3 A 4 5 5	6 7	i i i			
SELEC	TIONS	KENILWORTH		DISTANCE	BEST TIME	
9 Take li 2 Mighty	cious t As Red Mary Of Colour	4 Taylor's Version	17%		9 Take It As Red 8 Walk Right In	1:31.17 1:32.58

Race Preview: Precocious was carded to run on the 13th of May at Hollywoodbets Kenilworth, she was unfortunately scratched due to an elevated temperature, her first run at Hollywoodbets Durbanville was very good behind Amen Corner, she was green on the turn and finished powerfully to run second behind her stable companion, she is a lovely filly, if she doesn't need this run back from a small break, she will take lots of beating. Take It As Red has run fourth in all her starts to date, she gets the blinkers fitted on Wednesday afternoon, if she can beat the draw, she will be competitive.

Mighty Mary really caught the eye on debut at Hollywoodbets Durbanville, she was a long way behind early and very green, once they straightened up for home, she quickened up nicely in the driving rain to finish fifth, she will love the step up in trip, include her into the places.

Splash Of Colour ran sixth on debut behind Una The Unicorn, Jockey Gavin Lerena has been booked to ride this filly from a good draw, she should improve nicely from her first start.

RACE 3	6:50 PM	(R110,000)		Kenilwort	h 10	00m
1 8 2 3 42 4 5 9 6 948 7 8 9 736202 10 6090	Sandhurst Three Tigers African Memoir Mount Augustus Bird On A Wing Aya's Dream Blue Steel Iko Iko Bitter Sweet	57 [1] 57 [2] 57 [3] 60 [4] 57 [5] 57.5 [6] 57 [7] 57 [8] 60 [9] 57.5 [10]	R Fourie S Veale G Lerena C Orffer V'D Merwe C Little M Yeni O Noach A Domeyer L Mxothwa	13.7% V H 25.8% H/M 11.5% W A 12.1% J S 4.7% G S 13.4% J S 4.2% C B 19.0% C B 12.5% B/J	Snaith Marshall Crawford/RI Nel Snaith Kotzen Snaith ass-Robinson ass-Robinson Crawford	14.6% 10.1% 9.3% 15.6% 14.6% 10.5% 14.6% 11.7% 11.7%
1 2		h 6 / 7	8 9	10		
_	Vave	KENILWORTH 3 Three Tigers 9 Iko Iko	33% 3 Three 9 Iko Iko	28%	BEST TIME 10 Iko Iko Three Tigers Mount Augustus Bitter Sweet	000M 0:58.81 0:59.01 1:00.68 1:00.90

Race Preview: Three Tigers is a lovely colt, he stayed on nicely for second behind the very smart Churchillian on the 6th of May at Hollywoodbets Kenilworth, he has improved beautifully with every run, the yard thinks highly of this two year old, he will be hard to beat. Iko Iko ran a much better race last time behind Dive Bomber, he raced just off the speed early, and then ran on strongly for second, if he can build on that performance, he could trouble them in the finish. Red Wave ran a fair race on debut behind Happy Verse, he jumped out well, showed speed and then got very tired late, he obviously needed that run badly, watch for big improvement from him. Aya's Dream may find this trip of 1000m on the short side, but he could be a horse to follow going forward, watch the market closely and watch him move down to the start.

RACE 4	7:25 PM	(R110,000)		Kenilworth	1400m
5 524 6 0262	Superhero Vapour Trail	56 [1] 60 [2] 56 [3] 60 [4] 56 [5] 60 [6] 56 [7] 60 [8] 56 [9]	M Yeni C Zackey R Fourie K Steyn G Lerena C Orffer V'D Merwe L Mxothwa S Veale	13.4% J S Snaith 17.5% A E Sands 24.9% G W Ennion 2.6% W A Nel 25.8% V H Marshal 11.5% W A Nel 12.1% J S Snaith 12.5% B/J Crawford 13.7% V H Marshal	15.6% II 10.1% 15.6% 14.6% d 12.4%
3 New 6 Dricus	ur Trail 5	2 Now World	33% 33% 22% 22% 3 New W	6 Dricus r De Flute 50% 3 New Wo	De Flute 1:27.24 ki 1:27.88

Race Preview: New World ran an absolute cracker in his last start behind Randolph Hearst, the blinkers have been fitted on this colt for Wednesday, he looks to be a nice type, from a good draw, he will get the perfect run in transit, he could be hard to beat in this race. Dricus enjoyed the drop in trip last time, he moved up really well and stayed on nicely for second behind Father Christmas on the 6th of May, he has been knocking on the door to get that maiden victory, include him into all bets. Vapour Trail ran a lovely race against older horses on the 14th of April, he ran fourth behind Gold Dust, there has been a winner from that form line already (Father Christmas), watch him closely, he is still improving. Yamazaki showed tremendous improvement from run one into run two, he ran fourth in his last start behind Thomas Jenkins, that was against older horses, he is clearly improving with every start and must be respected.

Disclaimer: While every precaution is taken to ensure accuracy, the publisher accepts no liability for any error which may arise.

SOUTH AFRICA

KENILWORTH



RACE 5 8:00 PM	(R80,000)	Kenilworth 1400m
1 963220 Cape Captain 2 345055 Sweet Conifer 3 797800 Still Sparkling 4 0080 Lady Of Fate 5 96687 Kortvandraad 6 407069 Cherry Sky 7 232 Miss William 8 45568 Meg's Legacy 9 432406 White Waters	56.5 [1] G Van N 58.5 [2] R Fourie 51.5 [3] S Bunga 51.5 [4] J Solom 54 [5] S Veale 53.5 [6] O Noach 60 [7] L Mxoth 54 [8] C Zacke 60 [9] G Lerens	24.9% B/J Crawford 12.4% une (4) 4.9% P Botha 7.2% ons 4.6% D A McLachlan 7.0% 13.7% L V Woodruff 13.0% and 4.2% G S Kotzen 10.5% wa 12.5% B/J Crawford 12.4% y 17.5% A N Marcus 14.3%
SELECTIONS To Miss William 2 Sweet Conifer 1 Cape Captain		Sweet Conifer
IRACE		3 Still Sparkling 1:28.51

Race Preview: Miss William looks to be the best bet on the card, her three runs to date have been excellent, she was drawn wide last time and still managed to finish a good second behind Hunga Tonga, even though she carries top weight in this Open Maiden, she is progressive and her form is very good, she will be hard to beat. Sweet Conifer ran a better race over 1400m on the 6th of May at Hollywoodbets Kenilworth, she was only beaten just under two lengths by her stable companion, she has been well tried in the maiden ranks, but she must have a good place chance in this field. Cape Captain ran a shocker behind Rikkitikkitavi on the 4th of May, she pulled badly with the blinkers and finished just over 12 lengths behind the winner, the blinkers have now been removed and she steps up in trip to 1400m, watch for major improvement. Meg's Legacy should enjoy the step up in trip, on her best form, she could sneak into the Quartet.

RACE 6	8:35 PM	(R80,000)		Kenilwor	th 1	800m
2 005 3 0795 4 08967 5 308009 6 008 7 774636 8 909707 9 363474 10 008 11 656242 12 070783 13 76	Hay Fever Style Icon Fate Of Pace Lucky Thirteen Go Dancing Loui's Star Tori's Girl	60 [1] 59 [2] 57.5 [3] 54.5 [4] 53.5 [5] 54 [6] 53.5 [7] 53.5 [8] 61.5 [9] 52.5 [10] 61 [11] 54.5 [12] 60.5 [13]	C Little G Wright L Mxothwa C Zackey B Plaatjies (2.5; S Bungane (4) O Noach M Yeni R Fourie M Mjoka G Lerena J Solomons C Orffer	4.2% B/ 12.5% B/ 17.5% J \$ 17.5% J \$ 4.9% D. 4.2% P 13.4% G 24.9% G 24.9% G 25.8% H/ 4.6% D.	S Kotzen J Crawford J Crawford S Snaith Botha A McLachlan D Wrensch W Ennion W Ennion J Crawford M Crawford/RI A McLachlan A Nel	7.0% 15.6%
SELEC 11 Benea 9 Loui's 1 Sesan		KENILWORTH 11 Beneath The Cloud 1 Sesame 9 Loui's Star 12 Money Extractor	1800M	DISTANCE on 11%	BEST TIME 7 Lucky Thirteen 5 Style Icon 12 Money Extracto	1800M 1:50.34 1:52.39

Race Preview: Beneath The Clouds unfortunately draws wide for this Open Maiden event, she ran a super race on the 21st of April behind English Mistress and likes to race on speed, if she can beat the draw, she will have a massive winning chance. Loui's Star finished fourth in her last start behind Supreme Fate, will love the step up in trip to 1800m on Wednesday afternoon, Jockey Richard Fourie has been booked to ride, she will be running on strongly, watch her late. Sesame has really enjoyed the step up in trip to 1400m last time behind Hunga Tonga, she settled midfield from a wide draw, and then finished her race off really well, she was only beaten three lengths by the winner, now gets a good draw and steps up further in trip, must have a good each way chance. Future Prospect has run two fair races in her career, the bad draw won't make life easy for her, but she is still improving and could trouble them in the finish with some luck in running.

RACE 7	9:15 PM	(R110,000)		Kenilwor	th	1800m
2 513177 F 3 446349 E 4 371154 T 5 97515 S 6 128908 F 7 364444 C 8 141105 L 9 324888 C	ap Shoes Strawberry Thief Family Power Golden Angel Lickety Split Green Isle Girl Magic	58.5 [1] 58.5 [2] 62 [3] 59.5 [4] 57.5 [5] 58 [6] 53 [7] 62 [8] 58 [9] 56 [10] 57.5 [11]	C Orffer B Plaatjies (2.5 G Wright G Lerena R Fourie L Mxothwa M Yeni V'D Merwe C Zackey O Noach S Veale	5) 8.5% V F 4.2% J S 25.8% J S 24.9% B/J 12.5% G V 13.4% G S 12.1% J S 17.5% A E 4.2% S V	A Nel I Marshall Snaith Snaith Crawford W Ennion S Kotzen Snaith E Sands V Humby I Marshall	15.6% 10.1% 14.6% 14.6% 12.4% 7.7% 10.5% 14.6% 9.7% 5.3%
2 3	3 A 5	6 & 7	8 4 9	10 11		
SELECT	IONS	KENILWORTH	1800N	I DISTANCE	BEST TII	ЛЕ 1800M
8 Lickety	Split o	4 Tap Shoes	100% 8 Lickety		1 Lavender Ba	ay 1:48.33
1 Lavende	er Bay	10 Girl Magic	33% 3 Epikler		11 Pentolina	1:48.89
4 Tap Sho	10S //	8 Lickety Split		erry Thief 50%	4 Tap Shoes	1:49.01
11 Pentolin		11 Pentolina	29% 1 Lavend	,	8 Lickety Split	
	IRACE	3 Epikleros	29% 9 Green	Isle 33%	5 Strawberry	Thief 1:49.58
Race Preview:	Lickety Split had r	no luck in runnir	na on the 28th	of April, it was h	er first run	back

Race Preview: Lickety Split had no luck in running on the 28th of April, it was her first run back from a small break, she was doing some good work late behind My Only Weakness, even though she carries a big weight for this Class 4 event, she will be running on strongly, include her into all bets. Lavender Bay has been rested for 77 days, she won a great race on the 5th of March at Hollywoodbets Durbanville, she was given six points for that victory, from a good draw, she will be on speed early, and she could certainly be a big danger in the finish. Tap Shoes ran a nice race on the Poly in PE last time, she was only beaten just under four lengths in the Listed East Cape Oaks, she is a young filly that is still improving with racing, she could trouble them all late. Pentolina finished like a train for second in her last start behind Kleinzee, she is a consistent filly that tries hard, if she gets some luck in running from a wide draw, she could win a race like this.

RACE 8 9:50 PN	(R125,000)	Kenilworth 1100m
1 431105 Festival Chic 2 009954 Golden Tatjana 3 351323 Babelicious 4 984487 Miss Marguerite 5 260075 Winter Rainfall 6 512014 Back At The Ge 7 4116 Worldcraft 8 221624 Pink Pigeon 9 367192 Peace Of Mind	orge 58.5 [5] C Orffer 57 [6] C Zackey 58.5 [7] S Veale 55.5 [8] V'D Merw 55.5 [9] G Lerena	13.4% G S Kotzen 10.5% C Bass-Robinson 11.7% 9.3% P Steyn 12.8% 11.5% C Bass-Robinson 17.5% D Kannemeyer 14.6% 13.7% V H Marshall 10.1% 12.1% J S Snaith 14.6%
SELECTIONS 3 Babelicious 5 Winter Rainfall 6 Back At The George 9 Peace Of Mind		The image

Race Preview: Babelicious never runs a bad race, she is so consistent and will be right there in the finish again, include her into all bets, she has a huge winning chance. Winter Rainfall could be the dark horse in this competitive race at a decent price, she didn't have much luck in her last start and has dropped nicely in the ratings, she will be running on strongly. Back At The George was just off the speed early and then worked into the race well enough to finish just over two lengths behind Trip To Maputo, she should run a decent race again. Peace Of Mind was given four points for running second behind Tanneron, if she can build on that last performance, she could sneak into the places.

Disclaimer: While every precaution is taken to ensure accuracy, the publisher accepts no liability for any error which may arise.

SOUTH AFRICA

KENILWORTH





Race Preview: Lovers Lane has been rested and changed stables, Jockey Gavin Lerena has been booked to ride this individual, the small break should help him in a big way, he will be coming to the track fresh on Wednesday afternoon, watch for a big run. Champagne Mac ran a much better race behind Gravity on the 4th of May at Hollywoodbets Kenilworth, at this level, he will always have a good winning chance, Jockey Richard Fourie knows him well, include him into all bets. Avignon could be some decent value in what looks a tough race on paper, he has no weight on his back, if he can bring his run behind Trippi's Silk to the races on Wednesday, he could certainly trouble them in the finish. Royal Lytham has been rested for 74 days, she is as honest as they come, her form is consistent, if she doesn't need the run badly, she will have a good each way chance. Go wide here, you can make a case for so many horses in this race.



Disclaimer: While every precaution is taken to ensure accuracy, the publisher accepts no liability for any error which may arise.

21-05-2025 星期三

南非





第 1	场 5:40 PM	(135,000兰特)		凯尼	夭斯	 1200	公尺
1	25 什库乐 Asl	nikule 6	60 [1]	雷景勋	25.8%	马绍尔	10.1%
2	摇滚旋律 Ro	ckanrollin (aus) 6	60 [2]	奥菲	11.5%	奈尔	15.6%
3	3 坎南斯特 Ka	naal Skater 6	60 [3]	杰奇	17.5% 3	金 米 亚	14.6%
4	42 号角男孩 Bu	gle Boy 6	60 [4]	利敬国	16.7%	安尼恩	7.7%
5	2 主要之星 Sta		60 [5]	麦都华	12.5%	克劳福德	12.4%
6	火焰恐惧 Fea	ar Of Fire 6	60 [6]	韦奕尧	13.7%	马绍尔	10.1%
7	路卡轮子 Luc	ca Da Wheels 6		诺 奇	4.2% J	贝文森	11.7%
8	23 跟随心 Fol	low Your Heart 6	60 [8]	杜美尔		贝文森	11.7%
9	0 比尔战斧 To	mahawk Bill 6	60 [9]	韦利拿	4.7%	麦拉兰	7.0%
10	0 哲南瓦坎 Jar		60 [10]	霍励贤	24.9% 5	史奈斯	14.6%
11	7 抒情黑帮 Lyr	ical Gangster 6	60 [11]	安保罗	12.1%	史奈斯	14.6%
1	² 🛕 ³ 🛕 ⁴ 🗟	5 6 6 7	8 9	10 11			

	the sale			de = 1 + 4 +		_	I- 14				Ada data
佳选				凯尼沃斯			擅长1200	公尺		1200公尺	.佳绩
	5 主要之星	#	4	号角男孩	67%	4	号角男孩	67%	4	号角男孩	1:12.25
7	4 号角男孩		5	主要之星	67%	3	坎南斯特	33%	3	坎南斯特	1:12.33
	8 跟随心	ച	8	跟随心	50%				9	比尔战斧	1:15.89
			1	什库乐	33%						
	3 坎南斯特	174	3	坎南斯特	33%	Г			Г		
	4	马运	L.	-><1-15/41.10	3370	$\overline{}$			_		

赛事预览: 主要之星 首战表现稍显稚嫩,但于未阶段强势追赶"拉响警报",最终仅以少于 2个马位屈居亚军。现已越战越勇,于此场合将难以被击败。 号角男孩 上仗走势强劲,紧追 "快乐诗歌",最终跑获亚军,已随着每一场赛事逐步进步,不失为本场合的危险分子。 跟随心 休后复出并已阉割,实力优秀,今增程至1200米作战甚合适,可纳入投注考量。 **坎南斯特** 首战展现潜力,途中走势顺畅,末段稳步推进跑获季军,其仍有进步空间, 上阵此赛程值得多加留意。

第	2 场 6:15 F	M (125,000兰	特)		凯尼	沃斯	1	400公尺
1	6 缤纷色	Splash Of Colour	60	[1]	雷景勋	25.8%	马绍尔	10.1%
2	5 玛丽威:	Mighty Mary	60	[2]	韦奕尧	13.7%	马绍尔	10.1%
3	万代兰	Oncidium	60	[3]	霍励贤	24.9%	史奈斯	14.6%
4	83 泰勒版	Taylor's Version	60	[4]	诺奇	4.2%	贝文森	11.7%
5	86 珍娜缘会	Zena's Act	60	[5]	M也尼	13.4%	史奈斯	14.6%
6	真理女	臂 Lady Veritas	60	[6]	帕缇杰(2.5)	8.5%	安尼恩	7.7%
7	2 早熟	Precocious	60	[7]	杜美尔	19.0%	贝文森	11.7%
8		支 Walk Right In	60	[8]	奥菲	11.5%	安尼恩	7.7%
9	4444 红途大人	₹ Take It As Red	60	[9]	赵礼德	4.7%	P史蒂	12.8%
1	2 3 4	5 6 6 7	8	4 9	î tt\			

佳选		凯尼沃斯		擅长1400公尺	1400公尺	.佳绩
7 早熟	#	4 泰勒版本	17%		9 红途大展	1:31.17
9 红途大展	属				8 知己知彼	1:32.58
2 玛丽威力	S					
1 缤纷色彩		1				
	马运					

赛事预览: 早熟 原定于5月13日凯尼沃斯作战,但因体温升高而遗憾退赛。首战于敦文维斯紧追 厩侣"祈祷角落"的表现优秀,虽于转弯时稍显稚嫩,但于末段走势强劲夺得亚军。其实力 优秀, 小憩归来若能充分调整好状态, 将难以被击败。 红途大展 迄今出战4次皆获得第4, 今佩戴眼罩作战,如能克服排位劣势,具备一定的竞争力。 玛丽威力 首战于敦文维斯的表现 令人瞩目,当时其起步较慢且表现稚嫩,但于直程迅速进入状态,最终在大雨中跑得第5。 今增程作战甚合适,可争得位置。 **缤纷色彩** 首战不敌"乌纳角兽", 最终以第6名收场, 今由骑师雷景勋执缰且排位有利,势必能更上一层。

第	3 场	6:50 PM	110,000兰特)		凯尼	沃斯	100	0公尺
1	8	红波浪 Red	Wave	57	[1]	霍励贤	24.9%	史奈斯	14.6%
2		沙丘赫兹 Sand	lhurst	57	[2]	韦奕尧	13.7%	马绍尔	10.1%
3	42	老虎三 Thre	e Tigers	57	[3]	雷景勋	25.8%	克劳弗	9.3%
4		非洲回忆 Afric	an Memoir	60	[4]	奥菲	11.5%	奈尔	15.6%
5	9	八月山 Mou	nt Augustus	57	[5]	安保罗	12.1%	史奈斯	14.6%
6	948	画龙点睛 Bird	On A Wing	57.5	[6]	赵礼德	4.7%	科森	10.5%
7		彩虹梦境 Aya'	s Dream	57	[7]	M也尼	13.4%	史奈斯	14.6%
8		蓝色钢铁 Blue	Steel	57	[8]	诺奇	4.2%	贝文森	11.7%
9	736202	伊克 Iko	Ю	60	[9]	杜美尔	19.0%	贝文森	11.7%
10	6090	苦尽甘来 Bitte	r Sweet	57.5	[10]	麦都华	12.5%	克劳福德	12.4%
1 f	2	3 4 6 5	6 7	8	ं ⁹	10			

	佳选		凯尼沃斯		擅长1000	公尺	1000公尺佳绩	
Ζ	3 老虎三	#	3 老虎三	33%	3 老虎三	33%	9 伊克	0:58.81
	9 伊克	尾		28%	9 伊克	28%	3 老虎三	0:59.01
	1 红波浪	超					5 八月山	1:00.68
	7 彩虹梦境	闄					10 苦尽甘来	1:00.90
		马运						

赛事预览: 老虎三 实力可圈可点,于5月6日凯尼沃斯—场赛事中紧追实力优秀的"丘吉尔", 最终获得亚军。随着每场赛事已越战越勇,其马厩亦对这匹两岁马寄予厚望,于此场合将难以 被击败。伊克上仗紧追"潜水炸弹"的表现已有许多提升,虽于早段起步缓慢,但于末段冲刺 凌厉,最终争得亚军。若能延续上仗勇势,可与群驹一斗。 红波浪 首战紧随"快乐诗歌", 表现不俗,开局顺畅并主动领放,可惜末段明显乏力,仍有待磨练,今可有良多进展。 彩虹梦境 1000米赛程或稍显较短,今可留意临场彩池动向。

第	4 场	7:25 PM (110,000兰特	寺)		凯尼沃斯	1400	公尺
1		埃及王子 Prince Of Egypt	56	[1] Mt	也尼 13.4%	史奈斯	14.6%
2	423037	祖尔 Joueur De Flute	60	[2]杰	奇 17.5%	桑德斯	9.7%
3	5532	世界新 New World	56	[3] 霍	励贤 24.9%	安尼恩	7.7%
4	28	超级英雄 Superhero	60	[4] 史	禁 2.6%	奈尔	15.6%
5	524	凝结 Vapour Trail	56	[5]雷	景勋 25.8%	马绍尔	10.1%
6	0262	狄利克斯 Dricus	60	[6] 奥	菲 11.5%	奈尔	15.6%
7		山崎龙二 Yamazaki	56	[7]安	保罗 12.1%	史奈斯	14.6%
8	8460	伊莫凯利 Imokelly	60	[8] 麦	都华 12.5%	克劳福德	12.4%
9	68	值得一蹄 Conditionally	56	[9] 丰	奕尧 13.7%	马绍尔	10.1%
1	2 (1)	3 4 5 6 7	8	9			
- 4			AR				

佳选			凯尼沃斯			擅长14004	尺		1400公尺	佳绩
3 世界新		6	狄利克斯	33%	6	狄利克斯	67%	6	狄利克斯	1:26.79
6 狄利克斯		3 4	超级英雄	33%	2	祖尔	50%	3	世界新	1:26.90
5 凝结		3	世界新	22%	3	世界新	50%	2	祖尔	1:27.24
7 山崎龙二		5	凝结	22%				7	山崎龙二	1:27.88
/ 山峒ル—		"		J	•		J	9	值得一蹄	1:27.90
	马运				┖			9	徂侍一蹄	1:27.90

赛事预览: 世界新上仗与"兰道夫"之间的较量十分出彩,今首次佩戴眼罩作战,排位理想, 有望于沿途走势顺利,于此场合将难以被击败。 狄利克斯 上仗于5月6日缩程作战甚合适, 走势游刃有余,仅不敌"圣诞之父",最终跑获亚军。 现已徘徊在胜利边缘,今有望争得生涯 首胜。 凝结 4月14日对阵年长马时表现优秀,虽不敌"陈年老金"屈居第4,但仍有进步空间, 可多加关注。 山崎龙二 第二次作战时已有显著进步,上仗对阵年长马时不敌"汤姆珍金", 最终获得第4, 现已越战越勇, 值得尊敬。

内容均经谨慎处理,倘有错误,乃非资料提供者意愿,若究后果,恕不受理。

21-05-2025 星期三

南非





第	5 场	8:00 PI	VI (80,000兰特	•)	凯尼	 	140	0公尺
1	963220	海角船长	Cape Captain	56.5 [1]	利敬国	16.7%	麦拉兰	7.0%
2	345055	甜针叶树	Sweet Conifer	58.5 [2]	霍励贤	24.9%	克劳福德	12.4%
3	797800	继续闪耀	Still Sparkling	51.5 [3]	班佳尼⑷	4.9%	博塔	7.2%
4	0800	命运之女	Lady Of Fate	51.5 [4]	索罗蒙	4.6%	麦拉兰	7.0%
5	96687	科特万达	Kortvandraad	54 [5]	韦奕尧	13.7%	伍德夫	13.0%
6	407069	樱桃天空	Cherry Sky	53.5 [6]	诺奇	4.2%	科森	10.5%
7	232	威廉小姐	Miss William	60 [7]	麦都华	12.5%	克劳福德	12.4%
8	45568	美丽传说	Meg's Legacy	54 [8]	杰奇	17.5%	马克斯	14.3%
9	432406	白溪	White Waters	60 [9]	雷景勋	25.8%	马绍尔	10.1%
		3 👲 4	5 6 0 7	8 9 9	9 🛕			
A	Y) 🔑	۱ 🗐 ۱	🖄 🙉 🔼 -					

佳选	凯尼沃斯			擅长14002	八	1400公尺佳绩		
★7 威廉小姐	縢	7 威廉小姐	67%	7 威廉小姐	50%	9 白溪	1:25.24	
2 甜针叶树	幂	9 白溪	27%	9 白溪	19%	6 樱桃天空	1:27.04	
1 海角船长	幺	1 海角船长	24%	2 甜针叶树	11%	7 威廉小姐	1:27.19	
8 美丽传说	攌					2 甜针叶树	1:27.39	
5 天 m 17 优 马运						3 继续闪耀	1:28.51	

赛事预览: 威廉小姐 迄今三仗皆有不错的表现,上仗虽排位外栏但仍紧追"呼嘎同嘎",最终争得亚军。今仗虽负顶磅作战,但其已循序渐进且状态良好,可力憾群驹。 甜针叶树 5月6日于凯尼沃斯—场1400米赛事中的表现较佳,仅以2个马位不敌厩侣,已多次作战为未夺标马赛事,上阵此赛程有一定机会争得位置。 海角船长 于5月4日的—场赛事发挥失常,以12个马位不敌"利奇塔威",佩戴眼罩作战的表现欠佳。今卸除眼罩且增程至1400米作战,表现有望突飞猛进。美丽传说增程作战县合适,若状态极佳,能拼入前四。

第	6 场	8:35 PI	Ⅵ (80,000兰特)			凯尼	沃斯	180	0公尺
1	073	芝麻	Sesame	60	[1]	赵礼德	4.7%	科森	10.5%
2	005	贝热	Beira	59	[2]	赖特	4.2%	克劳福德	12.4%
3	0795	甜夏日	Sweetsummerlove	57.5	[3]	麦都华	12.5%	克劳福德	12.4%
4	08967	海伊热潮	Hay Fever	54.5	[4]	杰奇	17.5%	史奈斯	14.6%
5	308009	风格指标	Style Icon	53.5	[5]	帕缇杰(2.5)	8.5%	博塔	7.2%
6	800	命运步伐	Fate Of Pace	54	[6]	班佳尼⑷	4.9%	麦拉兰	7.0%
7	774636	幸运十三	Lucky Thirteen	53.5	[7]	诺奇	4.2%	仁斯奇	1.6%
8	909707	鹤立群驹	Go Dancing	53.5	[8]	M也尼	13.4%	安尼恩	7.7%
9	363474	路易之星	Loui's Star	61.5	[9]	霍励贤	24.9%	安尼恩	7.7%
10	800	多莉女孩	Tori's Girl	52.5	[10]	佐卡	2.5%	克劳福德	12.4%
11	656242	云层之下	Beneath The Clouds	61	[11]	雷景勋	25.8%	克劳弗	9.3%
12	070783	提款机	Money Extractor	54.5	[12]	索罗蒙	4.6%	麦拉兰	7.0%
13	76	前途明亮	Future Prospect	60.5	[13]	奥菲	11.5%	奈尔	15.6%
1 4		3 4		8	<u>4</u> 9			12 13	
70	9 🕃				\mathbf{X}_{\circ}				N

佳选		凯尼沃斯		擅长1800公尺		1800公尺佳绩		
11 云层之下	#	11 云层之下	33%	5	风格指标	11%	7 幸运十三	1:50.34
9 路易之星	累	1 芝麻	17%				5 风格指标	1:52.39
1 芝麻	掘	9 路易之星	7%	L			12 提款机	1:54.74
13 前途明亮	쏊	12 提款机	7%	\vdash				
马运				L				

赛事预览: 云层之下 今仗抽到外栏排位,形势不利,于4月21日紧追"英国夫人"的表现出彩,擅长快速取位,若能克服排位劣势,有望捎来佳音。 路易之星 上仗紧随"至极"获得第4,今增程至1800米作战,又有骑师霍励贤助阵,势必能奋战到底,值得多加留意。 芝麻 上仗增程至1400米作战甚合蹄,由外挡起步后取得理想位置,虽最终以3个马位不敌"呼嘎同嘎",但表现良好。 今排位有利且增程作战,将有机会跻身前列。前途明亮 迄今两仗皆表现不俗,今排位欠理想,但状态已有所进展,若走势顺畅,可与群驹一斗。

第	7 场	9:15 PN	/l (110,000兰特)	凯尼	沃斯	180	00公尺
1	324101	薰衣草湾	Lavender Bay	58.5 [1]	奥菲	11.5%	奈尔	15.6%
2	513177	贝伊公主	Princess Of Bayeux	58.5 [2]	帕缇杰(2.5)	8.5%	马绍尔	10.1%
3	446349	伊比克洛	Epikleros	62 [3]	赖特	4.2%	史奈斯	14.6%
4	371154	踢踏鞋	Tap Shoes	59.5 [4]	雷景勋	25.8%	史奈斯	14.6%
5	97515	草莓大盗	Strawberry Thief	57.5 [5]	霍励贤	24.9%	克劳福德	12.4%
6	128908	家的力量	Family Power	58 [6]	麦都华	12.5%	安尼恩	7.7%
7	364444	黄金天使	Golden Angel	53 [7]	M也尼	13.4%	科森	10.5%
8	141105	分裂	Lickety Split	62 [8]	安保罗	12.1%	史奈斯	14.6%
9	324888	绿岛	Green Isle	58 [9]	杰奇	17.5%	桑德斯	9.7%
10	69153	魔幻女	Girl Magic	56 [10]	诺奇	4.2%	汉拜	5.3%
11	469232	潘托丽娜	Pentolina	57.5 [11]	韦奕尧	13.7%	马绍尔	10.1%
1	2	3 4	5 6 2 7	8 9	10	11		

佳选		凯尼沃斯			擅长18004	只公	1800公尺	佳绩
8 分裂	₩	4 踢踏鞋	100%	8	分裂	54%	1 薰衣草湾	1:48.33
1 薰衣草湾	幂	10 魔幻女	33%	3	伊比克洛	50%	11潘托丽娜	1:48.89
4 踢踏鞋	蝘	8 分裂	31%	5	草莓大盗	50%	4 踢踏鞋	1:49.01
11 潘托丽娜	魕	11 潘托丽娜	29%	1	薰衣草湾	42%	8 分裂	1:49.38
II 准化附卵 马运	ľ.	3 伊比克洛	29%	9	绿岛	33%	5 草莓大盗	1:49.58
Je								

赛事预览: 分裂 4月28日于小憩归来的首战运势欠佳,但于末段紧追"唯一弱点",表现不俗。 今于这场第4级赛事中的驮重量较大,仍有望力争到底,值得考虑。 薰衣草湾 已休战77天,于3月5日敦文维斯胜得漂亮,导致评分上调6分。 今排位理想,早段应能抢占前列,并于未段构成重大威胁。 踢踏鞋 上仗于胶沙地作战时的表现良好,在East Cape Oaks列表赛中仅以4个马位之差落败,现已越战越勇,于此场合可与群狗一斗。 潘托丽娜 上仗未段冲刺凌厉,紧追"奈英姿",最终获得亚军。 其状态稳健且常常全力以赴,今排位外栏,若运势佳,争胜不难。

第	8 场	9:50 PI	VI (125,0	00兰特	F)		凯	尼沃斯	110	0公尺
1	431105	庆典小姐	Festival Chi	С	57	[1]	麦都华	12.5%	克劳福德	12.4%
2	009954	金塔加纳	Golden Tatj	ana	52.5	[2]	M也尼	13.4%	科森	10.5%
3	351323	芭比利奇	Babelicious		60	[3]	杜美尔	19.0%	贝文森	11.7%
4	984487	玛格丽	Miss Margu	erite	60	[4]	艾雷斯	9.3%	P史蒂	12.8%
5	260075	冬雨	Winter Rain	fall	58.5	[5]	奥菲	11.5%	贝文森	11.7%
6	512014	回到乔治	Back At The	George	57	[6]	杰奇	17.5%	金米亚	14.6%
7	4116	世界之战	Worldcraft		58.5	[7]	韦奕尧	13.7%	马绍尔	10.1%
8	221624	粉红鸽子	Pink Pigeon		55.5	[8]	安保罗	12.1%	史奈斯	14.6%
9	367192	冷静思想	Peace Of M	ind	55.5	[9]	雷景勋	25.8%	克劳弗	9.3%
	2		5 _ 6	<u> </u>	8	<u> </u>	•			
<u> </u>		A MA			V					

ŧ绩
:03.68
:04.17
:04.62
:04.84
:04.88

賽事预览: 芭比利奇 一向表现不俗,其状态极其稳健,今有跻身前列,且夺魁胜算大,值得多加考虑。 **冬雨** 上仗运势欠佳未能有作为,现评分已调至具竞争力的水平,今有望以黑马之姿摘得桂冠,价好可博。 **回到乔治** 沿途紧跟前速走势,后段逐步发力,最终以2个马位不敌"马普托",屈居亚军,于此场合可捎来佳音。 **冷静思想** 上仗紧追"丹纳隆",争得亚军,导致评分上调4分,若能延续上仗勇势,有望争得位置。

内容均经谨慎处理,倘有错误,乃非资料提供者意愿,若究后果,恕不受理。

21-05-2025 星期三

南非

凯尼沃斯



第	9 场	10:25 F	M (90,000兰特)		凯尼	沃斯	1	200公尺
1	950578	卧底情人	Undercover Lover	53	[1]	史蒂	2.6%	克劳弗	9.3%
2	325226	李丹	Royal Lytham	61.5	[2]	杜美尔	19.0%	马克斯	14.3%
3	672682	香槟马克	Champagne Mac	61.5	[3]	霍励贤	24.9%	博塔	7.2%
4	080908	超级玩家	Xplicit Content	55.5	[4]	诺奇	4.2%	仁斯奇	1.6%
5	606947	阿维农	Avignon	55.5	[5]	帕缇杰(2.5)	8.5%	博塔	7.2%
6	743546	爱情巷	Lovers Lane	57	[6]	雷景勋	25.8%	利维斯	4.5%
7	026852	贝奇	Becky Sharp	61.5	[7]	韦奕尧	13.7%	马绍尔	10.1%
8	316230	地平线	True Horizon	56	[8]	杰奇	17.5%	马克斯	14.3%
9	221416	电子感觉	Electric Feels	56	[9]	佐卡	2.5%	克劳弗	9.3%
1	2	3 4	5 6 6 7	8	9				

佳选		凯尼沃斯			擅长1200公尺			1200公尺佳绩		
6 爱情巷		7	贝奇	33%	2	李丹	33%	4	超级玩家	1:09.85
3 香槟马克	属	2	李丹	29%	7	贝奇	33%	6	爱情巷	1:10.21
5 阿维农	氢	9	电子感觉	27%	6	爱情巷	33%	8	地平线	1:11.08
2 李丹	劃	8	地平线	15%	9	电子感觉	29%	7	贝奇	1:11.72
2 辛ガ <i>马运</i>	Д"	3	香槟马克	13%	8	地平线	18%	2	李丹	1:11.81
7.5					_			\sim		

赛事预览: 爱情巷 今为新马房作战,小憩归来,搭档骑师雷景勋,若能在新鲜感下发挥最佳 状态,夺标呼声高。香槟马克5月4日于凯尼沃斯紧追"自然威力",表现已有显著提升, 上阵此级别赛事有一定胜算,今搭配骑师霍励贤,默契十足,可多加考虑。 阿维农 于此竞争 激烈的赛事中驮重理想,若能发挥上仗与"缇比丝"对战时的状态,有望与群驹一斗。 李丹休战74天后复出,其状态一向稳健,若发挥得当,有望跻身三甲。